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Vragen van het lid De Wit (SP) aan
de minister van Justitie en de
staatssecretaris van Volksgezondheid
Welzijn en Sport over het tekort aan
opvangplaatsen voor slachtoffers van
mensenhandel. (Ingezonden
18 september 2008)

1
Deelt u de mening dat slachtoffers
van mensenhandel moeten worden
beschermd, dat er een veilige plek
moet zijn waar zij opgevangen
worden en zo mogelijk hun aangifte
kunnen doen, en dat een politiecel
daar niet voor geschikt is? Zo ja, bent
u van plan op korte termijn er voor te
zorgen dat er genoeg opvangplaatsen
zijn voor deze slachtoffers?1

2
Hoe lang bent u al bekend met dit
probleem? Is het waar dat het
Coördinatiecentrum voor
mensenhandel (Comensha) al in mei
2008 in een brandbrief heeft
gewaarschuwd dat de situatie
onhoudbaar dreigt te worden?

3
Wat vindt u van de suggestie van
Comensha om een landelijk
opvangcentrum voor slachtoffers van
mensenhandel in te richten? Klopt de
schatting dat een opvangcentrum
voor vijftig slachtoffers jaarlijks
ongeveer twee miljoen euro zou
kosten?

4
Wat gaat u op korte termijn
ondernemen om deze problemen op
te lossen?

Toelichting
Deze vragen dienen ter aanvulling op
eerdere vragen ter zake van de leden
Wiegman-van Meppelen Scheppink
en Anker (beiden ChristenUnie),
ingezonden 18 september 2008
(vraagnummer
2008Z02674/2080900240) en van het
lid Arib (PvdA), ingezonden
18 september 2008 (vraagnummer
2008Z02675/2080900250).

1 Nederlands dagblad, 15 september 2008,
http://www.nd.nl/Document.aspx?document=
nd_artikel&id=121291
http://www.nd.nl/Document.aspx?document=
nd_artikel&id=121313
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